
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ  

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 438 

 

На 24 октомври  2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Емил Войнов, Росица Матева, 

Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, 

Силвия Стойчева, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Георги Баханов 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали 

Докладват: Росица Матева, Димитър 

Димитров, Йорданка Ганчева, Цветанка 

Георгиева, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Цветозар Томов, Ерхан Чаушев, 

Георги Баханов  

3. Проект на решение относно определяне на реда и срока за 

извършване на проверка за гласуване в нарушение на правилата на 

Изборния кодекс в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. 

Докладва: Цветанка Георгиева 

4. Проекти на решения относно отваряне на запечатани 

помещения, определени за съхранение на изборни книжа и 

материали от изборите за общински съветници и за кметове на 29 

октомври 2023 г. и след втори тур на изборите, в които се 

съхраняват изборни книжа от предходни избори и референдуми. 

Докладва: Цветанка Георгиева 
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5. Проект на решение относно регистрация на наблюдатели. 

   Докладва: Цветанка Георгиева 

6. Проект на решение относно промени в състава на ОИК. 

   Докладва: Йорданка Ганчева 

 

ПРИСЪСТВАТ: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, Росица 

Матева, Емил Войнов, Севинч Солакова, Георги Баханов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов.  

ОТСЪСТВАТ: Гергана Стоянова, Елка Стоянова. 

 

Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

В залата сме 9 членове на Централната избирателна комисия. Имаме 

необходимия кворум за провеждане на заседание. 

Поради служебен ангажимент и ползване на отпуск отсъстват 

колегите Елка Стоянова и Гергана Стоянова. 

Предлагам ви следния проект за дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Матева, Димитров, Ганчева, Стойчева, Георгиев и 

госпожа Солакова. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Матева, господин Димитров, госпожа Ганчева, госпожа Георгиева,  

господин Ципов, господин Георгиев и господин Томов. 

3. Проект на решение относно определяне на реда и срока за 

извършване на проверка за гласуване в нарушение на правилата на 

Изборния кодекс в изборите за общински съветници и за кметове на 
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29 октомври 2023 г., включително решенията по чл. 39 и 

удостоверенията по чл. 40 от Изборния кодекс с докладчик госпожа 

Георгиева. 

4. Проект на решение относно отваряне на запечатани 

помещения, определени за съхранение на изборни книжа и 

материали от изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г., и след втори тур на изборите, в които се 

съхраняват изборни книжа от предходни избори и референдуми с 

докладчик госпожа Георгиева. 

Моля за вашите предложения за допълване на дневния ред. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Госпожо Председател, моля да ме 

включите в точка втора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други? Няма. 

Колеги, моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Преминаваме към точка първа от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, в точка първа, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, връщам на 

доклад писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-19/ 

16.10.2023 г. С него ни бяха дали списък от 31 лица, които да 

работят на 2 и 3 ноември в склада. След като ги дадохме за проверка, 

сме получили отговори от МВР и ДАНС. Писмото от МВР е с вх. № 

МИ-04-02-72/20.10.2023 г. С него ни уведомяват, че за четири лица 

са установили наличие на криминални прояви. Писмото от ДАНС е с 

вх. № МИ-23-111/23.10.2023 г. Те не са установили информация, 

даваща основание за отрицателно становище. 
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Поради горното предлагам да изпратим писмо до ГД 

„Жандармерия“, с което да ги уведомим, че следва да допуснат на 

2 и 3 ноември лицата от списъка с изключение на четирите лица. 

Проектът за писмо е във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. № МИ-00-206/23.10.2023 г. 

С него ни уведомяват, че са разработили четири варианта на 

електронен протокол и ни изпращат линк за преглед на протоколите.  

Докладвам го за запознаване. Моля да прегледате 

протоколите. Аз лично видях там на няколко места, че има 

технически грешки. Може би в работно да ги обсъдим и след това да 

им дадем корекциите. Затова сега го докладвам за запознаване. 

Постъпило е писмо от ГД „Жандармерия“ с вх. № МИ-04-02-

76/24.10.2023 г. С него ни уведомяват, че са създали необходимата 

организация за изнасяне на 198 броя СУЕМГ във връзка с 

разяснителната кампания. Докладвам го за сведение. 

Постъпило е писмо от ОИК – Раковски, с вх. № МИ-15-940 от 

23.10.2023 г. Колегите молят за указания относно контролата „Точка 

3 е равна на т. 5 плюс т. 11“ в протокола на СИК, Приложение № 

101-МИ-ХМ. Притеснението им е, че когато избирателят е гласувал 

с машина, но не е гласувал за всички видове избори, в избирателния 

списък срещу подписа му няма да е отбелязан видът избор, за който 

не е гласувал, и подписът му може да бъде преброен за този вид 

избор, съответно контролата да сработи. 
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Колегите много точно са прочели записаното в 

Методическите указания – че окончателното число в т. 3 следва да 

се попълни след установяване на броя на хартиените бюлетини и 

бюлетините от машинно гласуване в избирателните кутии. Така че 

те са наясно как се попълва протоколът на СИК. Предлагам писмото 

да остане за сведение. 

Докладвам ви писмо с вх. № МИ-22-423/24.10.2023 г. 

Писмото не е подписано. За името на подателя може да се съди само 

по еmail-адреса му. В писмото се твърди, че има разминаване в 

Методическите указания на ЦИК и обучителното видео в сайта на 

Централната избирателна комисия по отношение на активиране на 

машината за гласуване. Всъщност разминаване няма. Просто 

обучителното видео е 20 минути и в него всичко е показано 

подробно, а в Методическите указания са показани само основните 

стъпки, затова докладвам за сведение това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте в точка първа. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател!  

Колеги, имам няколко входящи номера, които трябва да 

докладвам. С вх. № ЦИК-08-34 най-отгоре в моята папка пише 

„Криптотул“ – така е озаглавена. Това е от писмо, получено през 

контактната точка, тоест със сигурност е стигнало до 

"Информационно обслужване" АД, в частност до господин Илия 

Горанов. Съобщението е, че Полша вече се е регистрирала. Тя беше 

последна и след нас. Регистрацията й може да бъде направена. Това 

е за сведение. 

С вх. № МИ-22-424 от 24.10.2023 г. гражданка ни пита кой 

може да издаде удостоверение за това, че е упражнила правото си на 

глас. Необходимо й е, за да може да оправдае отпуск. Отговорът е, 

че това може да направи Общинската избирателна комисия в Нови 

Искър. 
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Имаме също с проектен номер 8108 „Удостоверение ИО“. Те 

искат да им бъде издадено удостоверение за изпълнена услуга. 

Текстът на удостоверението е проконтролиран от Правна дирекция.  

Предлагам да го одобрим. Можем и да го отложим, то не е 

спешно. 

С вх. № ЦИК-00-321 Ивайло Филипов е изпратил двете имена 

за участие в работното занимание в Брюксел – имената на 

Александър Станев и Илия Горанов. С протоколно решение да 

решим да извършим тази регистрация, за ползване на cik@cik.bg и 

да пристига цялата поща на този адрес. 

Също стои открит въпросът, най-добре след обяд да решим 

дали някой от нас ще участва, тъй като формулата е такава. Могат да 

участват до четири човека. Разходите се поемат за трима от тях. 

Трябва да има експерти, както и администратори на изборите. 

Сега ли да го решаваме и дали някой иска да участва, да го 

регистрираме в Европейската комисия за участие в мероприятието. 

До вчера беше срокът, но той все пак е много ранен и предполагам, 

че и днес може да бъде извършена регистрация. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-00-321/23.10.2023 г., но е 

пристигнало малко по-късно, в края на деня и на работното време. 

Писмото за регистрацията съм докладвал два пъти. То е с вх. 

№ 07-93/10.10.2023 г. – присъствено практическо упражнение на 

21 ноември. То е за киберсигурност, като се натъква на това, че 

трябва да има експерти. Затова сме написали писмото до 

"Информационно обслужване" АД. (Реплики.) 

В такъв случай аз ще регистрирам себе си, а евентуално ще 

участвам или не, това е далечно време – 21 ноември 2023 г. Не ми се 

иска да изпращаме само двама човека от „Информационно 

обслужване“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, освен  

господин Димитров има ли други желаещи, които да бъдат 

регистрирани за участие? Няма. 

mailto:cik@cik.bg
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Моля да гласуваме да се регистрира господин Димитров, 

както и посочените експертите от "Информационно обслужване" АД  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Димитров, освен регистрацията трябва да се заяви 

и участието с оглед неговото потвърждаване и определяне на 

разходите и поемането за сметка на чия държава-членка ще бъде. 

Въпросът е, че само регистрацията не е достатъчна. Трябва и 

другите действия да бъдат извършени, за да може да се вземе 

участие съгласно тази регистрация, която бъде направена. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Искам по-скоро да анонсирам две 

покани да се участва в обучение – ЦИК-07-42. Това е пристигнало от 

Базелската зимна академия за сътрудничество и мир. Има много 

обширно обяснение какво ще се състои, как да се регистрира, какво 

се заплаща и т.н., както и Съвета на Европа с вх. № 07-91. Това е за 

сведение. Това е събитие, което ще се проведе в Страсбург. Също 

има подробна програма. Темата този път на срещата ще бъде ролята 

на центровете за обучение на избиратели и тези, които организират 

изборите. Докладвах го за сведение. Това са моите доклади. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

писмо с вх. № МИ-22-409/23.10.2023 г. с поставен въпрос относно 

гласуване на член на СИК и настоящ адрес. Предлагам го за работно 

обсъждане, както се разбрахме във вчерашния ден във връзка с 

другите пристигнали преписки от подобен характер. 

Докладвам преписка с вх. № МИ-22-417/23.10.2023 г. 

Докладвам я тук, защото е жалба, която следва да бъде изпратена по 
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компетентност на ОИК – Сандански. Но тъй като е до ОИК – гр. 

Сандански, я докладвам за сведение. 

С вх. № МИ-15-890/23.10.2023 г. е пристигнала в оригинал 

преписката на ОИК – Лесичово, по жалба, по която се произнесохме 

вчера с наше решение и ви предлагам с протоколно решение да 

върнем преписката на Общинската избирателна комисия, тъй като 

вчера не беше пристигнала. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

от дългогодишен председател на СИК от община Велико Търново. 

Входящият № е МИ-22-373/20.10.2023 г. Поставя въпроси, които 

предлагам за работно обсъждане заедно с вчера предложените за 

работно обсъждане, което да направим. 

За сведение докладвам вх. № МИ-00-207/23.10.2023 г. В 

отговор на наше писмо „Информационно обслужване“ АД ни 

уведомява, че са отразили заличаване на регистрацията на кандидат 

за общински съветник             Н.        Е.          К. от ОИК – 

Костинброд. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-942 от 

23.10.2023 г. е постъпило запитване от ОИК – Каварна, по повод 

постъпило при тях писмо от общински съветник относно това имат 

ли право да участват в заседание на Общинския съвет кандидати за 

кмет на общината, които към момента са общински съветници. 
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Колегите от ОИК – Каварна, желаят да им бъдат дадени разяснения 

по този въпрос. 

Предлагам това запитване да остане за сведение, тъй като, 

ако колегите бяха прочели съобщенията, които са качени на сайта на 

Централната избирателна комисия, както и рубриката „Въпроси и 

отговори“, можеха да дадат обяснение на общинския съветник, 

който е задал този въпрос. 

Предлагам да остане за сведение на Централната избирателна 

комисия. 

Писмо от председателя на ОИК – Брезник, с вх. № МИ-15-

929/23.10.2023 г. за това, че в системата е констатирано некоректно 

вписване на ЕГН на заместник-председателя на ОИК – Брезник, като 

не били изписани първите две цифри. Моли да бъде направена 

съответната корекция. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам писмо с вх. № 

МИ-22-411 от 23.10.2023 г., на което отговорът е „да“. Въпросът е: 

„Може ли да гласувам само за общински съветник с преференция, 

пропускайки за кмет и районен кмет? Предварително благодаря.“ 

Докладвам го за сведение. 

Докладвам за запознаване писмо с вх. № МИ-22-419 от 

23.10.2023 г. от гражданин от Видин. В писмото той твърди, че след 

негов сигнал са били според администрацията на община Видин 

дерегистрирани карти – както пише в писмото – на някакви 

конкретни лица, регистрирани на негов адрес без негово знание и 

съгласие, а впоследствие е установил, че в момента две имена – 

изглежда от посочените лица – се намират в избирателните списъци. 

Предлагам да изпратим това писмо по компетентност до 

кмета на общината и до областния управител. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  



10 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Йорданка Ганчева).  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам за запознаване 

сега писмо, получено по електронната поща, от името на областната 

администрация в Кюстендил, подписано от главен експерт, с което 

ни уведомяват, че в секция № 016 – както са последните й три цифри 

– в гр. Кочериново, община Кочериново, област Кюстендил има дом 

за стари хора и съгласно съответното решение на Централната 

избирателна комисия в избирателни секции в домове за стари хора 

не се извършва видеозаснемане. Секцията обаче – пише – е посочена 

като определена секция за видеозаснемане в публикуван списък на 

страницата на ЦИК и съответно е пристигнало в областната 

администрация устройство за видеонаблюдение и видеозаснемане в 

тази секция – вх. № МИ-15-930/23.10.2023 г.  

Предлагам да обсъдим евентуално и останалите такива 

случаи в публикувания списък. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващият 

докладчик е госпожа Солакова.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от „Информационно 

обслужване“ АД сме получили образците на баджове за 

служителите, които се предвижда да работят към Изчислителния 

пункт към Централната избирателна комисия с право на достъп до 

ЦИК и право на достъп до Изчислителния пункт, както и за техни 

моторни превозни средства за достъп до ЦИК и ОИК. 

Във вътрешната мрежа е изготвен проект на писмо до 

главния секретар на Народното събрание и до началника на сектор 

„Охрана – НСО“. Предлагам да изпратим тези образци, за да имат 

предварителна информация. Те ще бъдат, разбира се, и част от 

списъците, които ще предоставим допълнително след уточняване на 

постовете за охрана на Централната избирателна комисия и 

Изчислителния пункт към ЦИК. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-22-415/23.10.2023 г. – въпрос относно това как ще могат да 

гласуват поставените под карантина. Предлагам го за работно 

обсъждане, а в момента за запознаване. 

Колеги, получили сме от „Информационно обслужване“ АД в 

отговор на нашето писмо от вчера с приемо-предавателен протокол с 

вх. № МИ-00-208/23.10.2023 г. технически носители с данни за 

кандидатите за общински съветници и за кметове. 

Предлагам да изпратим тези данни до Комисията по 

досиетата в отговор на тяхното писмо, с което ни информираха, че 

част от данните, поискани в предходно тяхно писмо, не са 

предоставени. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, само за сведение докладвам, 

че от област Монтана сме получили екземпляри от протоколи за 

получаване на бюлетините за общините в областта. 

Колеги, с докладна записка с вх. № ЦИК-09-313 от 23.10.2023 

г. се предлага сключване на договор с „Евро Импекс“ ЕООД с 

предмет „Събиране, транспортиране и унищожаване на архивни 

документи с изтекъл срок на съхранение. Това ще стане след 
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извършена експертиза и съгласуване с Централен държавен архив в 

изпълнение на протоколно решение от 13.10.2023 г.  

Приложен е проект на договор. Имаме протоколно решение 

за определяне на „Евро Импекс“ въз основа на извършено проучване 

и за сключване на договор. 

Предлагам да одобрим сключването на договор с „Евро 

Импекс“ и да упълномощим председателя да го подпише. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-314/23.10.2023 г. се представят постъпилите в Централната 

избирателна комисия фактури с посочени номера от А1 на стойност 

1193,60 лв. с ДДС за телефонни услуги за периода от 21 юли до 

20 август 2023 г.  

Втората фактура е на стойност 944,13 лв. с ДДС за периода от 

21 август до 20 септември 2023 г.  

С третата фактура има фактурирана частична такса за 

периода от 2 август до 20 август и пълна такса за периода от 

21 август до 20 септември 2023 г., като е приспадната таксата от 

предходна фактура. 

Към всичките фактури са представени контролни листове за 

извършен предварителен финансов контрол от финансовия 

контрольор. Извършена е проверка от счетоводството на 

представените фактури. 

Предлагам Централната избирателна комисия да одобри 

разхода и да разреши извършване на плащане по получените 
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фактури с наличните средства по § 10-20 от бюджета на Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, само за сведение ви 

докладвам писмо с вх. № МИ-15-933/23.10.2023 г. Това е писмо от 

ОИК – Нова Загора. То е адресирано до администрацията на 

Министерския съвет с копие до нас с искане за допълнителен брой 

протоколи за общината. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Господин Баханов, 

заповядайте в тази точка. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № НС-04-02-

320/23.10.2023 г. е получено писмо от Столична дирекция на 

вътрешните работи – Шесто районно управление, което е във връзка 

с водено досъдебно производство. Желаят да им предоставим в 

оригинал списък от Комисия СИК № 61 – София, Район „Красно 

село“ от 142 СУ „Веселин Ханчев“ за проведените избори на 

21.11.2021 г., в които лицето        А.           Г.с посочено ЕГН, се е 

подписал, че е упражнил правото си на глас. 

Предлагам да изпратим по компетентност на район „Красно 

село“ това писмо. 

Предлагам да гласуваме изпращането по компетентност на 

районна администрация, където се съхраняват тези документи от 

изборите на 21.11.2021 г. – втори тур. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против – 

няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам писмо с 

вх. № МИ-22-402 от 23.10.2023 г. от Poli Books, отдолу пише 

Павлина Петкова от Стара Загора. Има следния казус във връзка с 

местните избори. 

Майка й е с постоянен адрес в село, близко до Стара Загора 

от около 50 години. На 29.10.2023 г. майка й ще участва в СИК – 

Стара Загора. Тук идва и въпросът – в конкретния случай тя ще 

може да упражни правото си на глас само за кмет на община и 

Общински съвет. Няма да може да гласува за кмет на кметство, 

макар че това също я касае, защото, както споменах, живее в селото 

близо 50 години. От ОИК – Стара Загора, са й казали, че ако има 

транспорт, може да напусне за определен период от време 

Секционната избирателна комисия и да отиде до селото, за да 

гласува. Но тя няма нито кола, не е и шофьор. 

Според сигналоподателката така биват нарушени правата й за 

равно пряко избирателно право според чл. 10 от Конституцията на 

Република България. Убедена е, че майка й не е единственият такъв 

случай. 

„Какво решение на казуса може да бъде предложено? 

Успешен ден. Поздрави: Поля.“ Докладвам го за сведение. 

 

Колеги, продължаваме с точка втора от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, вчера е пристигнало 

разпореждане от Върховния административен съд с вх. № МИ-08-

112 от 23.10.2023 г. Разпореждането е по вх. № 15-058/20.10.2023 г. 

Това разпореждане обаче не касае дело, по което Централната 
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избирателна комисия е страна. Става дума за обжалване от Партия 

„Русофили за възраждане на Отечеството“ на определение на 

Административен съд – София – град, и разпореждането е следвало 

да бъде изпратено на Административен съд – София-град, за да 

окомплектова преписката. Днес е пристигнало и в оригинал. 

Юристите се свързаха по телефона. Така че вече грешката на 

Деловодството на Върховния административен съд е поправена. 

Докладвам го за сведение. 

Колеги, докладвам ви писмо от Административен съд – 

Кърджали, с вх. № МИ-08-120 от 24.10.2023 г. Изпраща ни се 

съобщение по административно дело № 419/2023 г., по което е 

насрочено съдебно заседание за 26.10.2023 г. Делото е образувано по 

жалба от Партия „Национално движение за права и свободи“ срещу 

Решение № 96 на Общинска избирателна комисия – Кърджали.  

По отношение на Централната избирателна комисия има 

задължението в срок от 24 часа след получаване на това съобщение 

и разпореждане да изпратим на електронната поща на 

Административен съд – Кърджали, копие от жалба с входящ номер, 

който е посочен, по повод на която е взето решение от ЦИК с № 

2731-МИ/02.10.2023 г. 

Колеги, ще възложа на юристите да подготвят в изпълнение 

на разпореждането документите и да бъдат изпратени по 

електронната поща. Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте в точка втора. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

с вх. № МИ-22-416/23.10.2023 г. сигнал за нарушение, който сме 

получили от А. Т. Той пише, че е извършено нарушение от 

заместник-председател на Общинска избирателна комисия – 

Ракитово, която е извършвала агитация в социалната мрежа 

„Фейсбук“ по време на изборната кампания. Според него това е 

грубо нарушение на закона и иска да бъдат предприети от 

Централната избирателна комисия мерки. 
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Във връзка с § 1 от Допълнителните разпоредби на Изборния 

кодекс не са медийни услуги социалните мрежи – Фейсбук, Туитър и 

други подобни и личните блогове. 

Така че аз ви предлагам с протоколно решение да оставим без 

разглеждане сигнала на Ангел Ташев. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване с протоколно решение да оставим 

без разглеждане този сигнал.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад сигнала 

от господин И. К. в качеството му на кандидат за кмет и общински 

съветник на община Ямбол. Във вчерашния ден заедно с няколко 

жалби докладвах и сигнала от лицето срещу ОИК – Ямбол, като в 

подробно становище Общинската избирателна комисия – Ямбол, е 

изложила тяхното становище. 

Ако няма други предложения, аз го докладвам за 

приключване на преписката с оглед изразеното подробно становище 

на Общинската избирателна комисия – Ямбол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

друго предложение? Няма. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, разпределена ми е 

жалба с вх. № МИ-10-213 от 23.10.2023 г. Жалбата е от господин           

З.                   в качеството му на общински председател на ПП 

„Движение за права и свободи“ в община Кубрат. Това е по-скоро 

сигнал и е относно нарушение на Решение № 2122-МИ на 

Централната избирателна комисия. Твърденията в този сигнал са, че 

Т.           Ф., кандидат за кмет на община Кубрат, регистриран с 

Решение № 39-МИ от коалиция „Продължаваме промяната – 
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Демократична България“, би следвало да бъде дерегистриран, тъй 

като в сигнала се твърди, че в тази връзка той не е пребивавал в 

България в последните шест месеца и има временна регистрация на 

пребиваване в Република Турция. 

Направих проверка в база данни на ГД ГРАО, която е 

приложена като справка под жалбата. От справката на ГД ГРАО 

излиза, че лицето, за което става дума, има постоянен адрес от 

13 март 2000 г. и настоящ адрес на същото място в гр. Кубрат от 

26 април 2013 г.  

Поради това няма документални свидетелства за липса на 

уседналост. 

Предвид това аз предлагам този сигнал да го оставим без 

разглеждане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля с протоколно решение да бъде оставен без разглеждане, 

така, както предложи докладчикът. 

Режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам три входящи 

номера. С МИ-22-377/20.10.2023 г., МИ-22-384 и МИ-22-384/1 от 

21.10.2023 г. са пристигнали копия на жалби, подадени до 

съответните общински избирателни комисии. Докладвам ги за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-22-

422/16.10.2023 г. – подаден сигнал по е-mail от                   Г.                 
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Г., с който ни предоставя клип в социалната мрежа „Инстаграм“ за 

това как кафе-машина е облепена с плакати и пуска кафе без пари. 

Докладвам го за сведение на основание § 1, т. 15 от 

Допълнителните разпоредби на Изборния кодекс. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали с вх. № 22-426 има същото нещо, което се 

нарича нарушение на този сигнал. В Нова махала, община Батак, 

когато преминавахме, забелязахме хора, които открито заставяха 

хората да гласуват за Партия ДПС. Подаваха им пакети, в които има 

шоколад с № 57. Подадохме сигнал до полицията, прокуратурата и 

телевизията. Докладвам го за сведение. Не знам това „открито“ 

какво означава. Трябва да е „скрито“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Колеги, прекъсвам заседанието за десет минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия с доклади в точка 

втора: Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Заповядайте, господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка 

с моите инициали  с проектен № 3000 ще видите проект на решение 

относно от упълномощен представител на коалиция „БСП за 

България“ срещу Решение № 186-МИ/19.10.2023 г. на ОИК – 

Карлово. 

В Централната избирателна комисия чрез ОИК – Карлово, е 

постъпила жалба с вх. № МИ-15-937/23.10.2023 г. ведно с 

административната преписка по оспореното решение. С него ОИК – 
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Карлово, се е произнесла по жалба, подадена от А. М. в качеството 

му на кмет на община Карлово. 

ОИК – Карлово, след запознаване с представените материали 

по преписката е приела обжалваното решение, с което е установила 

нарушение относно агитационни материали на             В.        Н. – 

кандидат за кмет на община Карлово, поставени в нарушение на 

разпоредбата на чл. 183, ал. 3 от Изборния кодекс, и е възложила на 

кмета на община Карлово да премахне въпросните агитационни 

материали. В мотивите към обжалваното решение е описана 

фактическа обстановка. 

Жалбоподателят твърди, че поставянето на агитационния 

материал е извършено при спазване на всички правила на 

действащото законодателство, като липсата на съгласие на един от 

съсобствениците не представлява предпоставка за премахването му 

и постановеното решение е в нарушение на приложимите 

материално-правни норми, административно-производствените 

правила, като не са събрани достатъчно доказателства, които да 

изяснят цялата фактическа обстановка. 

Жалбоподателят смята, че решение № 186-МИ/19.10.2023 г. 

на ОИК – Карлово, е неправилно, незаконосъобразно и моли 

Централната избирателна комисия да го отмени и да постанови 

друго такова, с което да остави без уважение подадената жалба. 

Предлагам ви следната мотивна част: Жалбоподателят няма 

правен интерес от обжалване на решението на ОИК, тъй като с него 

не се засягат негови права или законни интереси. Подадената жалба 

до ОИК – Карлово, има само уведомителен ефект и не поражда 

право за участие в административнонаказателното производство, 

включително право да се обжалва отказ да започне такова. 

Общинската избирателна комисия – Карлово, се е произнесла по 

подаден сигнал и е установила нарушение на правилата за 

предизборна агитация. 

Предлагам на съответните основания следното  

„РЕШЕНИЕ: 
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Оставя без разглеждане жалбата на Веска Маринова Ненчева, 

упълномощен представител на коалиция „БСП за България“, срещу 

Решение № 186-МИ от 19.10.2023 г. на ОИК – Карлово.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветозар Томов); 

против – 3 (Емил Войнов, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева).  

Решението е № 2761-МИ/24.20.2023 г.  

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали има едни сигнали и един проект на решение.  

Докладвам вх. № МИ-22-425/24.10.2023 г. от                     Е.  

Д. По същество! Гражданинът отишъл да тегли кредит. Кредитният 

консултант започнал да го съветва за кого да гласува. Да, ужасяващо 

е. Тъмната страна на луната е това. Гражданинът го попитал трябва 

ли да попълва документи? Кредитният консултант му заявява: не, не, 

няма нужда, тъй като данните от заявленията са при нас. Аз ще ти 

кажа къде да гласуваш. 

Вижте го. Това се случва в Благоевград. Това е същината там. 

Аз ви го докладвам за сведение, защото е изпратено до 

компетентните органи. Но просто да го видите и после да се чудим 

откъде идват данните на гражданите по едно, друго, трето 

направление. 

Докладвам го за сведение. Това нещо е изпратено до 

компетентните органи за разследване и до ЦИК е изпратено, но ви го 

казвам, просто да си знаем за какво става въпрос. 

Докладвам вх. № МИ-10-214/23.10.2023 г. Това е сигнал от 

„Свободни демократи“ – гр. Белоградчик. Сигналът е до 

Централната избирателна комисия. Молят да бъдат свалени 
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плакатите на кандидата за кмет            Б.       И., който е използвал 

герба на общината на плакатите си. 

Предлагам да го изпратим по компетентност до ОИК – 

Белоградчик, с писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам вх. № МИ-22-390/22.10.2023 г. 

Гражданин ни пита позволено ли е кандидати за кметове и 

общински съветници да лепят агитационни плакати по стълбовете за 

улично осветление. Няма конкретизация. Предлагам го за сведение. 

Колеги, докладвам ви проект на решение по отношение на 

жалба от местна коалиция „Коалиция за съединение за Пловдив“. 

Има проект за решение. Жалбата трябва да е качена с вх. № МИ-15-

888/20.10.2023 г. По същество жалбата е срещу Решение № 236-МИ 

на ОИК – Пловдив. Описал съм ситуацията. Тя не е подписана, а 

отдолу стои само „МК“ – ще го видите.  

Поради това казвам да я оставим без движение. 

Жалбоподателите да си посочат имената на представляващия 

коалицията и подпис така, както трябва да бъде, ако някой уважава 

себе си и собствената си коалиция. 

Предлагам да я оставим без движение и да изпратим това 

решение на е-mail на тази коалиция, който все пак е посочен в 

жалбата до Общинската избирателна комисия – гр. Пловдив, с 

указание в тридневен срок все пак да си оправят нередовностите на 

тази жалба и тогава ще я разгледаме. 

Предлагам това решение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на господин Чаушев има ли изказвания или други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

Решението е № 2762-МИ/24.20.2023 г.  

Заповядайте, господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател! 

Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № МИ-22-414/23.10.2023 г. На е-

mail на Централната избирателна комисия е получена жалба от 

София Иванова Иванова, гр. София, Район „Надежда“. Тя е във 

връзка с нерегламентирано лепене на агитационни материали на ПП 

„Възраждане“. 

Моли да разпоредим проверка и отстраняване на агитационни 

материали на следните места – описала ги е къде са – автобусна 

спирка срещу супермаркет, табло на Електроразпределителното 

дружество, което граничи със сградата на 102 СУ „Панайот Волов“, 

и електротабло в района на кв. „Требич“, ул. „Михаил Маринов“, ул. 

„Спортист“ и ул. „Леденика“. Описала ги е, има приложен и 

снимков материал за конкретните залепени плакати. 

Предлагам да го изпратим по компетентност на ОИК – 

Столична община.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 
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Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка 

с моите инициали от днес ще видите проектен № 2998. Това е проект 

на решение относно жалба от Исмет Осман, упълномощен 

представител на коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“, срещу Решение № 65-МИ/20.10.2023 г. на 

ОИК – Ардино. 

В Централната избирателна комисия е постъпила жалба с вх. 

№ МИ-22-403/23.10.2023 г. от Исмет Осман – упълномощен 

представител на коалиция „Продължаваме Промяната – 

Демократична България“, срещу решение № 65-МИ/20.10.2023 г. на 

ОИК – Ардино.  

Жалбоподателят смята, че ОИК – Ардино е превишила 

правомощията си, като незаконосъобразно е отказала да замени 

9 членове на секционни избирателни комисии на територията на 

общината, предложени от упълномощен представител на коалиция 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“, поради 

обстоятелството че назначените членове на не са се отказали с 

писмен документ, а ОИК – Ардино, е публикувала на сайта си 

съобщение за необходимостта от писмен отказ на членове на 

секционните избирателни комисии, за да се предложат нови членове.  

Жалбоподателят сочи, че Централната избирателна комисия в 

свое Решение № 2631-МИ от 10.10.2023 г. по идентичен случай се е 

произнесла, че „При искане за замяна на членове на СИК, отправено 

от партиите и коалициите, отказът на вече назначените членове на 

СИК не е необходимо да бъде удостоверяван с писмен документ.  

Жалбоподателят моли Централната избирателна комисия да 

отмени решение № 65-МИ/20.10.2023 г. на ОИК – Ардино, и да 

върне административната преписка на Общинската избирателна 

комисия за ново произнасяне, както и да се дадат указания на ОИК – 

Ардино, за премахване на незаконосъобразното съобщение от сайта 

им за изискване на писмен отказ от членове на СИК при замяната им 

с нови. 
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Предлагам следната мотивна част: След като се запозна с 

фактическата обстановка, ЦИК установи, че при искане за замяна на 

членове на СИК, отправено от партиите и коалициите, отказът на 

вече назначените членове на СИК не е необходимо да бъде 

удостоверяван с писмен документ и че партиите и коалициите могат 

да заменят вече назначени членове на СИК, независимо че 

предишните не желаят да бъдат заменяни. Общинската избирателна 

комисия – Ардино, с решение трябва да замени предложените от 

Коалиция „Продължаваме Промяната – Демократична България“ 

членове на СИК, още повече че със същото решение са назначени 

други членове на секционните комисии, без да са подавани 

заявления за замяна от тяхна страна.  

По отношение на искания на политически субекти за замяна 

на членове на СИК, назначени по техни предложения, чл. 51, ал. 2 от 

Изборния кодекс следва да се тълкува разширително, без да е 

необходимо съответните партии и коалиции да представят и 

документи, удостоверяващи наличието на тези обстоятелства.  

С оглед на това решение № 65-МИ от 20.10.2023 г. следва да 

бъде отменено в частта му за извършени замени на членове на СИК 

от квотата на коалиция „Продължаваме Промяната – Демократична 

България“, като ОИК – Ардино, следва да се съобрази с направените 

предложения от упълномощени представители на политическия 

субект, тъй като от преписката във връзка с решение № 65-МИ от 

20.10.2023 г. не става ясно дали подадените предложения за замени в 

СИК са направени от упълномощени представители на коалицията. 

Предлагам ви следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Отменя Решение № 65-МИ от 20.10.2023 г. и указва на 

Общинска избирателна комисия – Ардино, да се произнесе с 

решение съгласно мотивите на настоящото решение и да бъде 

указано на ОИК – Ардино, да премахне поставеното съобщение във 

връзка със замяната на членовете на секционните избирателни 

комисии. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение моля за вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Решението е с № 2763-МИ от 19.20.2023 г.  

Колеги, преди да прекъсна заседанието в точка първа ви 

докладвам писмо с вх. № МИ-15-956 от 24.10.2023 г. от Общинска 

избирателна комисия – Средец. Те ни изпращат Решение № 83-МИ 

от днешна дата относно заличаване на общински съветник от 

кандидатската листа на „Български възход“ за участие в изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. В 

решението се сочи, че няма да се предлага друг кандидат. 

Така че ви предлагам да изпратим писма до "Информационно 

обслужване" АД и до Сиела Норма АД с указания какви действия да 

предприемат във връзка със заличения кандидат за общински 

съветник. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 14,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – 9 членове сме в 

залата, имаме кворум. 
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По дневния ред, колеги, има ли предложения? 

Господин Ципов? 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Моля да ме включите в точка първа: 

„Доклади по административни преписки“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: За нови точки има 

ли предложения? Не. 

Продължаваме с доклади в точка първа: Доклади по 

административни преписки. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад писмото 

от ОИК – Невестино, което беше обсъдено заедно с други писма от 

подобен характер, с поставени въпроси как ще гласуват членове на 

СИК, които са служебно заети, но са подали заявление за гласуване 

по настоящ адрес.  

Моля да се запознаете с отговора в резултат на работните 

обсъждания – да отговорим.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете. 

Колеги, по проекта на писмо с проектен № 8145 моля за 

Вашите изказвания и предложения, ако има. 

Има ли предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, аналогичен доклад, с който 

ви запознах в първата част, след обсъждане – това е вх. № МИ-22-

409 от 23 октомври 2023 г., от госпожа           Т., която сочи, че е 

член на СИК, запознала се, че лицата по чл. 233 или членовете на 

СИК гласуват по реда на т. 4.5.2. от Методическите указания, но тя 

като изброява, че има постоянен адрес в един град и настоящ към 28-

ми – в друг град, член е на СИК за изборите в града, в който има 
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настоящ адрес, но не е в секцията, в която може да гласува по 

настоящ адрес. И накрая, след като описва и нашите методически 

указания, сочи: „Моля за допълнително уточнение дали мога да 

гласувам в СИК, в който съм член, в града, в който имам настоящ 

адрес към 28 април 2023 г., като предварително благодаря за 

вниманието“.  

Тъй като не става ясно дали госпожа          Т. е подала 

заявление за гласуване по настоящ адрес, предлагам да отговорим, 

че лицата по чл. 233, в това число и членовете на СИК, гласуват по 

начина, уреден, както и тя самата посочи – от Методическите 

указания на Централната избирателна комисия. В случай че са 

подали заявление за гласуване по настоящ адрес, ангажирани са в 

секцията на територията на същата община, в която е настоящият 

адрес, но в различно населено място, се допускат да гласуват по 

начина, по който току-що приехме с предходното писмо. Тоест, да 

става ясно, че в случай че са подали заявление за гласуване по 

настоящ адрес. 

Предлагам такъв отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

или предложения има ли? Няма. 

Моля да гласуваме предложението – с вдигане на ръка, който 

е „за“. Против?  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам Ви вх. № МИ-

22391 от 22 октомври 2023 г. Писмото е получено по електронна 

поща от инж. Ж.        Т., с което ни уведомява, че е определен за 

секретар на секционна избирателна комисия, която се намира в 

Софиямед и поставя въпроса: „Секциите в болниците „подвижни 
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секции ли се водят“ и имат ли право членовете да обикалят с урните 

и списъците болничните стаи, за да гласуват лежащо болните?“  

Колеги, в наше Решение № 2666 за реда за образуване на 

секционните избирателни комисии в лечебните заведения и 

домовете за възрастни хора има отговор на този въпрос, както и в 

Методическите указания за секционните избирателни комисии, така 

че го докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Имате ли друг 

доклад? Не. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е запитване от 

отдел ГРАО в община Златарица, вх. № МИ-06-510 от 23 октомври 

2023 г. относно това как членовете на СИК, заети с произвеждането 

на изборите, които са подали заявление за гласуване по настоящ 

адрес и са включени в избирателните списъци по настоящ адрес на 

град Златарица, но ще бъдат членове на секционни избирателни 

комисии в селата на общината, как ще могат да гласуват при 

изпълнение на служебните си задължения в секцията, в която са 

назначени.  

В папка с моите инициали може да се запознаете с проект на 

отговор до кмета на община Златарица, който е следният: 

Членовете на секционните избирателни комисии могат да 

гласуват в секцията, в която са назначени, в случай че са подали 

заявление за гласуване по настоящ адрес и са включени в 

избирателните списъци по настоящ адрес на град Златарица, само в 

изборите за кмет на община и за общински съветници, но не и в 

избора за кмет на кметство. За целта те трябва да получат документ 

от общинската администрация, удостоверяващ обстоятелството, че 

са включени в избирателния списък по настоящ адрес. 

Допускат се да гласуват само след като представят 

декларация по образец, съответното приложение от изборните 

книжа, и след представяне на документа от общинската 

администрация или след извършена от ЦИК служебна проверка в 
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ГРАО или разпечатка от сайта на ГРАО, от които се установява, че 

лицето е подало заявление за гласуване по настоящ адрес, като в 

графа „Забележки“ се отбелязва основанието за вписване, вида 

избора, за които е гласувано, съответно „ОС“ и „КО“, и се добавя 

изписването „НА“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по предложението за отговор, писмо с проектен № 8152, което ще 

бъде с копие и до Общинската избирателна комисия. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, вчера изпратихме писмо до всички 

общински избирателни комисии за съгласуване на Транспортния 

график, изготвен от „Сиела Норма“. Всички ОИК, които ни 

изпратиха писма, съгласуваха графика, с изключение на шест 

общински избирателни комисии, които имат забележки. Техните 

писма с № МИ-15-938/9, съответно МИ-15-938/58; МИ-15-938/72; 

МИ-15-938/80; МИ-15-938/90 и МИ-15-938/113. Те са в моята папка, 

има ги тези писма. 

Предлагам да изпратим писмо на „Сиела Норма“, с което да 

им укажем да направим корекциите, и коригираният график да ни го 

изпратят до 10,00 ч. на 25 октомври 2023 г. Проектът за писмо е в 

моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма.  
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Постъпил е доклад от IT-експертите към 

ЦИК, вх. № МИ-23-77/4. То е относно успешно извършеното 

доверено изграждане на софтуера за изборите за на общински 

съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. Описали са тяхното 

участие в процедурата. Докладвам писмото за запознаване и 

евентуално за обсъждане в тяхно присъствие. 

Постъпило е писмо от ГД „Жандармерия“, вх. № МИ-04-

0277. С него ни уведомяват, че са създали необходимата 

организация за внасяне в склада на „Карго Партнер“ на материали, 

съгласно нашите указания. Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в точка 

втора: Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Госпожо Стойчева, заповядайте в точка втора. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-22-430 от 

24 октомври 2023 г. е получен сигнал от М.           Я., който е 

адресиран и до Общинската избирателна комисия, на която е 

написан само номерът обаче – 1931, а именно, че кметът на село 

Йорданово участва в предизборната кампания, според нея, без да е 

излязъл в отпуск и се иска извършване на проверка от Общинската 

избирателна комисия на това.  

Докладвам го за сведение, тъй като е адресирано до 

Общинската избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

доклади в точка втора? 

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Постъпила е жалба от           Ц.              

Ч.-К., кандидат за кмет в община Правец, пълномощник на партия 

„Пряка Демокрация“. 

Жалбата е озаглавена: Относно нарушения на Изборния 

кодекс“. С жалбата се обжалва Решение № 83-МИ от 20 октомври 

2023 г. на ОИК – Правец. В моята папка ще видите и самото 

Решение № 83, позволих си да го сваля и да го погледнете.  
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Същността на жалбата е, че един-единствен кандидат, това е 

кметът от предходния мандат, се ползва с най-различни предимства 

в кампанията. Въпреки че е в отпуск, е водил някакво тържествено 

заседание на Общинския съвет по някакъв повод, бил е поздравен от 

вестника на общината. Едновременно с това останалите кандидати, 

включително и жалбоподателят, не се ползват с тези привилегии. В 

частност възмущението й идва от това, че в вестник „Правешки 

глас“ си е позволил, разбира се, да поздрави единствено кандидата 

по случай рождения ден, за никой друг няма каквато и да е 

информация, в две от селата Манаселска река и Осиковица, 

материалите от кампанията са публикувани на места, които не са 

определени от кмета нито на общината, нито на населеното място, в 

кметството, в читалището и прочие. 

Общинската избирателна комисия е взела следното решение. 

Първо, указала е на общинската администрация – това е по т. 4 от 

жалбата, да премахне материалите от село Джурово и село 

Манаселска река, а по останалите ги е оставила без разглеждане като 

неоснователни.  

Не знам какво да направя с тази жалба – няма конкретно 

действие, което бихме могли да разпоредим да бъде извършено от 

Общинската избирателна комисия, допълнително към това, което са 

извършили. Затова предлагам да я приемем за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания или предложения по този доклад? Няма. 

Имате ли друг доклад, господин Димитров. 

Колеги, има ли други готови доклади по точка втора?  

 

Продължаваме с точка четвърта: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОТВАРЯНЕ НА 

ЗАПЕЧАТАНИ ПОМЕЩЕНИЯ, ОПРЕДЕЛЕНИ ЗА СЪХРАНЕНИЕ 

НА ИЗБОРНИ КНИЖА И МАТЕРИАЛИ ОТ ИЗБОРИТЕ ЗА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И ЗА КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 

2023 Г. И СЛЕД ВТОРИ ТУР НА ИЗБОРИТЕ, В КОИТО СЕ 
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СЪХРАНЯВАТ ИЗБОРНИ КНИЖА ОТ ПРЕДХОДНИ ИЗБОРИ И 

РЕФЕРЕНДУМИ 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение за отваряне на запечатани помещения, определени за 

съхранение на изборни книжа и материали от изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. и след втори тур на 

изборите, в които се съхраняват изборни книжа от предходни избори 

и референдуми. С това решение ви предлагам да разрешим 

отварянето на запечатаните помещения да се не по-рано от 20,00 ч. 

на 29 октомври 2023 г., съответно 20,00 ч. в деня на втория тур на 

изборите.  

В решението, което ви предлагам, сме дали подробна 

информация какво следва да бъде извършено от общинските 

администрации и отварянето на помещенията – следва да се 

извърши по реда на наше Решение № 1750-МИ от 10 март 2023 г. от 

комисия от длъжностни лица, назначена със заповед на кмета на 

общината по реда на чл. 445, ал. 7 от Изборния кодекс. 

Моля да погледнете решението и ако нямате възражения, да 

го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, кратко 

време за запознаване с проекта за решение. 

Колеги,  има ли по проекта за решение изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2764-МИ/24.10.2023 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 30 минути. 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

По дневния ред има ли предложения? 

Госпожо Георгиева? 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Моля за нова точка в дневния ред 

– „Регистрация на наблюдатели“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам Ви това 

да бъде точка пета – „Регистрация на наблюдатели. 

Има ли други предложения? Няма. 

Моля да гласуваме допълването на дневния ред. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма.  

 

Продължаваме с доклад по точка трета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

РЕДА И СРОКА ЗА ИЗВЪРШВАНЕ НА ПРОВЕРКА ЗА 

ГЛАСУВАНЕ В НАРУШЕНИЕ НА ПРАВИЛАТА НА ИЗБОРНИЯ 

КОДЕКС В ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И ЗА 

КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г., ВКЛЮЧИТЕЛНО 

РЕШЕНИЯТА ПО ЧЛ. 39 И УДОСТОВЕРЕНИЯТА ПО ЧЛ. 40 ОТ 

ИЗБОРНИЯ КОДЕКС 

Госпожо Георгиева, заповядайте с проекта на решение. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам Ви 

проект на решение за определяне на реда и срока за извършване на 

проверка за гласуване в нарушение на правилата на Изборния кодекс 

в изборите за изборите за общински съветници и за кметове на 29 

октомври 2023 г., включително решенията по чл. 39 и 

удостоверенията по чл. 40 от Изборния кодекс. 

Решението беше обсъдено на работна група, нанесени са 

предложенията за допълнения. Моля да го погледнете още веднъж, и 

ако нямате възражение да го гласуваме. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение моля за Вашите изказвания. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е с№ 2765-МИ/24.10.2023 г. 

 

Госпожо Георгиева, продължете с доклад в точка пета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило заявление с вх. № 10-1 от 

24 октомври 2023 г. от Диана Василева Ефтимова, представляваща 

Сдружение „Институт за развитие на публичната среда“, 

регистрирано с Решение № 2662-МИ от 13 октомври 2023 г. на ЦИК 

за участие с наблюдатели в изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г. 

Към заявлението са приложени: 7 броя декларации по 

образец; списък с имената и единния граждански номер на изрично 

упълномощените от сдружението лица, които да бъдат регистрирани 

като наблюдатели в изборите, представен на хартиен носител и в 

електронен вид на технически носител в excel формат. 

Извършена е проверка на предложените лица, която 

установява, че към датата на регистрацията всички те отговарят на 

изискванията на Изборния кодекс.  

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да реши:  

Регистрира като наблюдатели седем упълномощени 

представители на Сдружение „Институт за развитие на публичната 

среда“ по приложен списък. 
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Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър и да им се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е с № 2766-МИ/24.10.2023 г. 

Колеги, в точка първа, ви предлагам да изпратим до главния 

секретар на Народното събрание писмо във връзка с предстоящите 

избори на 29 октомври 2023 г., както и при евентуален втори тур на 

5 ноември 2023 г. с оглед създаване на нормални условия на работа в 

процеса по приемане на изборните книжа и материали от 

общинските избирателни комисии в ЦИК, да помолим за съдействие 

във фоайетата на „Ларгото“ в тази сграда да бъдат осигурени не по-

малко от два вендинг автомата за периода от 28 октомври 2023 г. до 

8 ноември включително. 

Имате ли други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Колеги, има ли доклади? 

Колеги, тъй като ми се налага да изляза, определям госпожа 

Матева да води заседанието до края, включително да подпише 

решения и писма, които ще се гласуват до края на заседанието. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, връщам на доклад 

писмото на „Информационно обслужване“ АД за електронните 

протоколи, вх. № МИ-00-206. След като бяха прегледани и обсъдени 



36 

на работна група, се установиха някои грешки. Затова предлагам да 

изпратим писмо на „Информационно обслужване“ АД с указание за 

корекции в протоколите. Проектът за писмо е в моята папка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложения проект за писмо. 

Колеги, ако няма предложения по текста, моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от „Сиела 

Норма“, вх. № ЦИК-06-1838. С него в изпълнение на нашите 

указания ни предоставят допълнен график за изпълнение на 

дейностите – предмет на договор № 29. Припомням, че вчера с 

писмо им указахме да допълнят две дейности, които бяха 

пропуснали. 

Докладвам ви писмото за сведение и запознаване, като копие 

от графика ще предоставя на администрацията при отчита 

изпълнението на договора. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Заповядайте, 

колега Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам Ви, вх. № МИ-

22-434 от 24 октомври 2023 г. – заявление, кандидат за кмет на 

кметство в община Тунджа, с което заявление изисква от 

Централната избирателна комисия да му бъде списък – част I и 

част II, на гласоподавателите в избирателна секция № 45 в село 

Търнава, тъй като освен предварителния избирателен списък, който 

е представен от общината, окончателен такъв те не намират, и 

следва да бъдат запознати с окончателния списък, според него. 

Докладвам Ви го за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Заповядайте, 

колега Ганчева. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Моля да допълним дневния ред с 

„Промени в състави на ОИК, както и поправка на технически 

грешки в решения за назначаване“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

предлагам това да е нова точка шест – „Проекти на решения за 

промени в състави на ОИК и поправка на технически грешки“. 

Докладчик – колегата Ганчева. 

Друг има ли в тази точка? Колега Томов, Вашето заличаване 

на наблюдател, предлагам да Ви запиша в точка пета. 

Колеги, моля да гласуваме промяна в дневния ред с нова 

точка шеста – „Промени за решения за промени в състави на ОИК и 

поправка на технически грешки“. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

Колеги,  в тази точка ще Ви докладвам спешно писмо от 

Общинската избирателна комисия – Чупрене. Незнайно защо ни го 

изпращат чак днес – решение № 59 от 18 октомври 2023 г., с което 

заличават регистрацията на           К.              К.              Ж., с посочено 

ЕГН, като кандидат за кмет на община Чупрене, предложен от 

Партия „Възраждане“. 

Колеги, предлагам Ви да изпратим писма до 

„Информационно обслужване“ АД, „Сиела Норма“ и до Общинската 

избирателна комисия с указания за действие въз основа на това 

решение. 

Колеги, моля, режим на гласуване за изпращане на тези три 

писма. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Следващият докладчик по тази точка е колегата Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви един проект на писмо 

до всички ОИК с копие до „Информационно обслужване“ АД във 

връзка с по-рано докладваното писмо от Областната администрация 

– Кюстендил, за наличието на секция в дом за стари хора от списъка, 

съдържащ номера и адреси на секции, предвидени за видео 

заснемане и видео наблюдение. Предлагам да се запознаете с 

подготвения проект № 8156 в папката с мои инициали. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да 

се запознаете с текста. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: По-късно ще внеса нов проект. 

Следващ доклад в тази точка е писмо, вх. № МИ-15-955, 

получено по електронната поща от председател и секретар на 

Общинската избирателна комисия – Панагюрище, с кратък текст: 

„Моля да ни отговорите ОИК – Панагюрище, може ли да предоставя 

телефонните номера на съставите (членовете) на СИК на 

представителите на политическите сили, които са регистрирани за 

предстоящите местни избори. Постъпи такъв въпрос и с оглед 

защитата на личните данни преди да отговорим молим да получим 

Вашето становище“. 

Предлагам това писмо за сведение. Още повече, съм записал, 

че и с оглед защитата на личните данни, има вече публикувани 

съответните указания за обработка на лични данни, така че не 

предлагам да отговаряме на това писмо.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, постъпило е писмо от ОИК 

– 2326, неподписано с поставения въпроса: „Как следва с оглед 

смяната на председателя да се подписват удостоверения преди и 

след датата на смяната“, с вх. № МИ-15-957. Аз го докладвам за 
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сведение. Писмото не е подписано по надлежния ред и не става ясно 

кой го е изпратил. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в 

„Административни преписки“ други доклади има ли? 

Заповядайте, колега Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам Ви писмо, 

вх. № МИ-0557 от 24 октомври 2023 г. от Общинска администрация 

– Видин. С него ни уведомяват, че интерактивната брошура, която 

изпратихме, включително до областните администрации, 

публикувана в секция „Избори за общински съветници и за кметове 

на 29 октомври 2023 г.“ на адреса на Общинската администрация  

във Видин. За сведение го докладвам. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

преминаваме към втора точка. 

Заповядайте, колега Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес с проектен 

№ 3001 ще видите проект на решение относно жалба от „Софийска 

вода“ ЕАД срещу решение № 750-МИ от 20 октомври 2023 г. на 

ОИК – Столична.  

Жалбоподателят посочва, че с обжалваното решение на ОИК 

– Столична, не е установено нарушение на правилата на Изборния 

кодекс за водене на предизборна агитация от страна на кандидат за 

общински съветник           Б.            С.           В. във връзка с 

изказвания на кандидата, публикувани в електронни издания.  

Централната избирателна комисия със свое Решение № 2705-

МИ от 18 октомври 2023 г. е отменила решение № 678-МИ от 

14 октомври 2023 г. на ОИК – Столична, по повод подаден сигнал от 

„Софийска вода“ АД, и е дала указания за произнасяне по 

компетентност.  

Жалбоподателят счита, че решение № 750-МИ от 

20 октомври 2023 г. е незаконосъобразно, тъй като ОИК – Столична, 

е пренебрегнала разбирането за понятието „предизборна агитация“ 

по смисъла на дефиницията на § 1, т. 17 от Допълнителните 
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разпоредби на Изборния кодекс, тъй като с изказванията си 

кандидатът за общински съветник отправя внушения относно 

дейността на „Софийска вода“ АД, с които се увреждат доброто име 

и репутацията на дружеството. 

Жалбоподателят подробно е изложил в твърденията си, че в 

случая с публикациите в електронните издания кандидатът 

Василева, въпреки че не отправя пряк призив за подкрепа или 

неподкрепа, прави опит да манипулира общественото мнение, като 

по този начин уврежда правата и интересите на „Софийска 

вода“ АД. 

Жалбоподателят иска отмяна на решението, както и да бъде 

издаден акт за установяване на административното нарушение и 

наказателно постановление от ЦИК за извършено нарушение по 

чл. 184, ал. 4 във връзка с чл. 480 от Изборния кодекс от страна на 

кандидата за общински съветник. 

ОИК – Столична, в своето решение е постановила, че в § 1, 

т. 17 от Допълнителните разпоредби на Изборния кодекс се съдържа 

легалната дефиниция на понятието „Предизборна агитация“, което 

представлява призив за подкрепа или за неподкрепа на кандидат, 

партия, коалиция или инициативен комитет при участие в избори, но 

от изказванията на  кандидата за общински съветник в интернет 

сайтовете не може да се направи заключение за призив за подкрепа 

на нея като кандидат или на издигналата я местна коалиция. 

Предлагам Ви следната мотивна част: жалбата е 

недопустима. Жалбоподателят няма правен интерес от обжалване на 

решението на ОИК, тъй като с него не се засягат пряко негови права 

или законни интереси. Подаденият от жалбоподателя сигнал до ОИК 

– Столична, има уведомителен ефект и не поражда право на 

подателя на сигнала за участие в административнонаказателното 

производство. 

Жалбоподателят има право по съдебен ред да защити своите 

законни права и интереси, ако смята, че са увредени доброто име и 

репутацията на дружеството. 
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Предлагам следното решение със съответните основания: 

Оставя без разглеждане жалбата на „Софийска вода“ АД, 

срещу решение № 750-МИ от 20 октомври 2023 г. на ОИК – 

Столична. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложения проект? Ако нямате предложения по 

проекта на решение, моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е с № 2767-МИ/24.10.2023 г.. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № МИ-22-431 от 24 

октомври 2023 г. – жалба, адресирана до прокуратура, МВР, ДАНС, 

ГДБОП и  копие до Централната избирателна комисия, от 

Александър Христов Методиев срещу няколко лица с твърдения за 

евентуално извършени престъпления по чл. 167, ал. 2, 4 и 3 от 

Наказателния кодекс. Докладвам ви го за сведение, тъй като е копие 

до Централната избирателна комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, в тази точка ще Ви докладвам писма, вх. № МИ-08-

102/1 от днешна дата, от Административен съд – Пазарджик, по 

административно дело № 1047, с което ни се изпраща Определение 

№ 1459 от днешна дата, с което е оставена без разглеждане жалбата 

на адвокат           А.            А.              А., с посочено ЕГН, в 

качеството му на кандидат за общински съветник срещу решение № 

2679-МИ на ЦИК. За сведение. 

Второто писмо е от Административен съд – Пазарджик, 

вх. № МИ-08-101/1 от днешна дата, по дело № 2748, с което ни се 

изпраща Определение № 1360 от днешна дата, с което е оставена без 

разглеждане жалбата на адвокат          А.           А.              А. в 

качеството му на кандидат за общински съветник срещу 

Решение № 2680-МИ на Централната избирателна комисия. 
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Прекратено е производството подлежат на обжалване 

определенията. Ако бъдат обжалвани, ще получим съответното 

съобщение. 

Колеги, докладвам Ви, че по изпратени във Върховния 

административен съд жалби са насрочени следните дела – подадени 

са три жалби срещу Решение № 2724-МИ на ЦИК, и са образувани 

дела № 10262 от 2023 г. по жалба на „Левицата“, съдебно заседание 

е насрочено за 25 октомври 2023 г. от 12,30 ч.; по жалба на Партия 

ГЕРБ срещу същото решение, делото е № 10264 от 2023 г., 

съдебното заседание е на 25 октомври 2023 г. от 12,30 ч.; и по дело 

№ 10265/2023 г., образувано по жалба на           Б.             Х. – 

кандидат за кмет на кметство, заседанието е насрочено за 

25 октомври 2023 г. от 12,30 ч.  

Едновременно с уведомяването по телефона на Централната 

избирателна комисия сме получили и призовка по едно от делата – 

по административно дело № 10264 от 2023 г., което е образувано по 

жалба на Политическа партия ГЕРБ, изпратена е призовка на 

електронната поща на ЦИК, вх. № МИ-08-122 от днешна дата, с 

която сме известени за това, че е насрочено съдебно заседание утре в 

12,30 ч. за разглеждане на делото.  

Колеги, аз смятам да се явя като процесуален представител на 

Централната избирателна комисия по това дело. То е срещу 

решението, с което констатирахме нищожност на решенията на ОИК 

– Перник. За същия ден и час са насрочени за разглеждане и дело № 

10263/2023 г. срещу Решение № 2712-МИ на 25 октомври 2023 г. 

12,30 ч. и дело № 10261/2023 г. срещу Решение № 2712-МИ, то е 

насрочено за 25 октомври 2023 г. от 15,30 ч. На тези дела не смятам 

да се явявам, тъй като имаме отхвърлително решение и принципът, 

който се спазваше, беше, че Централната избирателна комисия не 

изпраща процесуални представители на тези дела. 

По следващата жалба, която изпратихме, има разпореждане 

по входящия номер. Това е жалба от местна коалиция 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“ (Спаси 
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София), входящият номер на преписката във Върховния 

административен съд е № 15170/2023 г. Обжалва се Решение № 

2735-МИ на Централната избирателна комисия, има разпореждане 

по делото в срок до 10,00 ч. на 25 октомври 2023 г. Общинската 

избирателна комисия – Столична, да представи в цялост  копие по 

преписката по приемане на нейното решение № 735-МИ. За 

сведение Ви докладвам всички тези документи. 

И още едно писмо за сведение. Изпраща ни се от Апелативен 

съд на Република България с вх. № МИ-08-121 от 24 октомври 

2023 г. – писмо от наказателна колегия на Апелативен съд – София, 

с копие до Върховната касационна прокуратура, Окръжна 

прокуратура – Кюстендил, Следствен арест – Кюстендил, 

Централната избирателна комисия и Общинската избирателна 

комисия – Дупница, с което ни се изпраща препис от протоколно 

определение на Апелативен съд – София, Наказателно отделение, от 

19 октомври 2023 г. по въззивно наказателно частно дело № 1240 от 

2023 г. по отношение на българския гражданин           М.             Г.                

З.           С протокола се оставя без уважение искането на 

Окръжна прокуратура – Кюстендил, да бъде взета мярка за 

неотклонение „задържане под стража“ и е взета мярка за 

неотклонение „парична гаранция“. Изпратено е на Централната 

избирателна комисия за сведение. Това са моите доклади в тази 

точка. 

Други доклади в точка „Дела, жалби и сигнали“? Не виждам. 

 

Колеги, преминаваме към точка пета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ. 

Заповядайте, колега Томов, с Вашия проект на решение за 

заличаване на наблюдател. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, проектът е с проектен № 3005-

МИ в днешна вътрешна мрежа. Той е относно заличаване 
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регистрацията на наблюдател от Сдружение „Истината за Стара 

Загора“. 

Постъпило е заявление по електронната поща с вх. № МИ-18-

3 от 24 октомври 2023 г. от Петя Любенова Матева, с което тя 

информира комисията, че желае да бъде заличена регистрацията й 

като наблюдател на това сдружение за предстоящите местни избори. 

Тя е регистрирана с Решение № 2596-МИ от 4 октомври 2023 г. и 

фигурира в списъка при първоначалната регистрация на 

сдружението под № 52 от регистрираните тогава наблюдатели.  

Към документите за регистрацията е приложена декларация, 

подписана от нея и е с всички налични атрибути, попълнена и 

подписана е декларацията и съдържа дата и подпис. 

В заявлението за отказ от регистрация на Петя Любенова 

Матева не са посочени мотиви. 

На съответните законови основания предлагам да решим да 

заличим регистрацията на Петя Любенова Матева, ЕГН…, и да се 

анулира издаденото й удостоверение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е с № 2768-МИ/24.10.2023 г.. 

Колеги, има ли други доклади за регистрация на 

наблюдатели?  

Връщаме със спешен доклад в точка първа. 

Колеги, докладвам Ви писмо от ОИК – Любимец, вх. № МИ-

15-967, предлагам да бъде препратено на „Информационно 

обслужване“ АД за извършване на проверка и в случай на 

установяване фактите, които твърди Общинската избирателна 

комисия, незабавно да ни бъде предаден диск с кандидатите. След 
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което ви моля да гласуваме да бъдат предадени с приемо-

предавателен протокол техническият носител, който ни бъде 

предаден от „Информационно обслужване“ АД на упълномощен 

представител на „Сиела Норма“. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма.  

 

Колеги, преминаваме към точка шеста: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОИК И ПОПРАВКА НА ТЕХНИЧЕСКИ ГРЕШКИ. 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви приложено 

изпратено ни заявление за предсрочно прекратяване пълномощията 

на Александър Конаков – заместник-председател на ОИК – 

Провадия, с вх. № МИ-15-954 от 24 октомври 2023 г. Въз основа на 

него Ви предлагам проект на решение, с което да освободим 

заместник-председателя на ОИК – Провадия, на област Варна, 

Александър Генков Конаков и да анулираме издаденото 

удостоверение, съответно и проект на писмо до политическата сила 

за попълване състава на Общинската избирателна комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е с № 2769-МИ/24.10.2023 г. 

Моля, колеги, да гласуваме писмото до политическата сила за 

предлагане на заместник-председател. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

преписка, вх. № МИ-15-960, с която ни сезират за допусната 

техническа грешка в наше Решение № 2744-МИ в името на Дарина 

Георгиева Палова. Поради техническа грешка, която е допусната, и е 

написано „Павлова“. Предлагам Ви навсякъде името на Дарина 

Георгиева Павлова да се чете „Дарина Георгиева Палова“ в 

Решение № 2744-МИ и да допуснем поправка на техническа грешка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване по този проект. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма.  

Решението е № 2770-МИ/24.10.2023 г.. 

Колеги, връщаме в точка първа. Колегата Георгиев с 

допълнен и поправен проект на писмо, което докладва в предходната 

част. Моля да се запознаете с новия текст. 

Колеги, имате ли предложения по текста? Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма.  

Следващият докладчик е колегата Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за запознаване ви докладвам 

вх. № МИ-0345 от 24 октомври 2023 г. – писмо от Администрацията 

на Министерския съвет, по повод постъпило искане от Общинската 
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избирателна комисия – Севлиево, за допълнителен брой протоколи 

за обсъждане на работна група. 

Докладвам Ви за сведение писма № МИ-0346 и № МИ-0346/1 

от 24 октомври 2023 г. – информация за подадени заявки за 

допълнителен брой протоколи, въз основа на постъпили искания от 

общински избирателни комисии. 

Колеги, докладвам Ви писмо от главния секретар на 

Народното събрание, вх. № МИ-02-26 от 24 октомври 2023 г. 

относно осигуряване на пожаробезопасни условия в предоставените 

помещения и зали в сградата на Народното събрание за ползване от 

Централната избирателна комисия. Приложено ни изпращат и 

Правилата, утвърдени в Народното събрание. Докладвам Ви за 

сведение и запознаване с Правилата и възлагане на администрацията 

да организира запознаването на всички лица, които ще подпомагат 

дейността на Централната избирателна комисия в периода на 

изборния ден и приемането на документите от общинските 

избирателни комисии.  

За сведение остава писмото, което ви докладвах, за 

обсъждане на работна група, вх. № МИ-22-415 от 23 октомври 

2023 г. с оглед на нормативната уредба и невъзможността да се 

осигури на тази група български граждани да упражнят правото си 

на глас. 

За сведение ви докладвам писмо, вх. № МИ-04-0396 от 

24 октомври 2023 г. Получили сме данни за броя на избирателите по 

избирателни секции.  

Предлагам да гласуваме публикуването на страницата на 

Централната избирателна комисия в рубрика „За избирателите“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма.  
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Следващ докладчик в тази точка е колегата Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от ОИК – 

Белица, с вх. № МИ-15-938-147. То е във връзка с транспортния 

график за машините. Пишат ни, че не намират информация за 

секцията в село Бабяк. Всъщност в транспортния график секцията в 

село Бабяк фигурира – колегите просто не са я видели. По телефона 

уточнихме този факт. Затова докладвам писмото за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, други доклади по дневния ред? Не виждам други доклади. 

Закривам заседанието и насрочвам следващото за утре, 

25 октомври 2023 г., сряда, от 14,00 ч., тъй като както вчера 

обявихме утре сутринта ще се прави демонстрация на софтуера и 

системата за обработване на резултатите от „Информационно 

обслужване“ АД. Благодаря. 

 

(Закрито в 17,09 ч.) 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенографи: 

  Божидарка Бойчева 

 

  Катя Бешева 

 


